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Zápisnica z 11. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Ovčiarsko 
zo dňa 27. 12. 2016 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Obecné zastupiteľstvo na svojom zasadnutí prerokovalo: 

Bod programu č. 1 – Otvorenie zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

Rokovanie 11. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Ovčiarsko (ďalej len „OZ“) v súlade 
s § 12 ods. 3 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 
o 17:00 otvoril poslanec Ľuboš Tóth, ktorý bol prítomnými poslancami jednomyseľne 
poverený vedením zasadnutia v neprítomnosti starostky Dariny Ninisovej, ktorá zasadnutie 
obecného zastupiteľstva zvolala. Z účasti na zasadnutí obecného zastupiteľstva sa 
ospravedlnila starostka Darina Ninisová a zástupkyňa starostky Mgr. Adriana Hirjaková bez 
uvedenia dôvodu. Ďalej sa z účasti na zasadnutí ospravedlnil poslanec Ervín Schmieger 
z dôvodu úrazu a Hlavná kontrolórka Elena Šuteková. 

 

Bod programu č. 2 - Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Po otvorení zasadnutia Obecného zastupiteľstva poslanec Ľuboš Tóth určil za zapisovateľa 
poslanca Jozefa Haska a za overovateľov poslancov Moniku Habáňovú a Ľuboša Hofericu. 

Návrh uznesenia: Obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko berie na vedomie určenie 
zapisovateľa poslanca Jozefa Haska a overovateľov zápisnice poslankyňu Moniku Habáňovú 
a poslanca Ľuboša Hofericu. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní poslanci (menovite):5 poslancov – Juraj Čillík, Jozef Hasko, Monika Habáňová, 
Ľuboš Tóth, Ľuboš Hoferica 

Hlasovali za (menovite): 5 poslancov – Juraj Čillík, Jozef Hasko, Monika Habáňová, 
Ľuboš Tóth, Ľuboš Hoferica 

Hlasovali proti (menovite): 0 poslancov 

Zdržali sa (menovite):  0 poslancov 

Návrh uznesenia bol prijatý. 
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Bod programu č. 3 - Voľba návrhovej komisie 

Za členov návrhovej komisie poslanec ĺuboš Tóth navrhol poslancov Juraja Čillíka a Ľuboša 
Tótha. 

Návrh uznesenia: Obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko volí do Návrhovej komisie 
poslancov Juraja Čillíka a Ľuboša Tótha. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní poslanci (menovite):5 poslancov – Juraj Čillík, Jozef Hasko, Monika Habáňová, 
Ľuboš Tóth, Ľuboš Hoferica 

Hlasovali za (menovite): 5 poslancov – Juraj Čillík, Jozef Hasko, Monika Habáňová, 
Ľuboš Tóth, Ľuboš Hoferica 

Hlasovali proti (menovite): 0 poslancov 

Zdržali sa (menovite):  0 poslancov 

Návrh uznesenia bol prijatý. 

 

Bod programu č. 4 – Schválenie návrhu programu zasadnutia Obecného 
zastupiteľstva 

Poslanec Ľuboš Tóth otvoril bod rokovania a predniesol návrh na úpravu programu 
zasadnutia obecného zastupiteľstva: vylúčenie bodov programu rokovania č. 5 a č. 6, keďže 
tieto už boli čiastočne zodpovedané na zasadnutí Obecného zastupiteľstva dňa 14. 12. 2016. 

Poslankyňa Monika Habáňová navrhla z dôvodu vyjasnenia podrobností ohľadne 
organizácie Obecného plesu vo februári 2017 doplniť bod programu rokovania „Obecný ples 
2017“. 

Následne poslanec Ľuboš Tóth predniesol návrh uznesenia:  

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje program zasadnutia obecného zastupiteľstva s doplňujúcimi 
a pozmeňujúcimi návrhmi poslancov Ľuboša Tótha a Moniky Habáňovej: 

1. Otvorenie zasadnutia Obecného zastupiteľstva 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Voľba návrhovej komisie 
4. Schválenie návrhu programu zasadnutia Obecného zastupiteľstva 
5. Informácia o stave vyhodnotenia žiadosti o nenávratný finančný príspevok 

z Programu rozvoja vidieka SR 2014 – 2020, číslo výzvy 12/PRV/2015, Opatrenie 7 – 
Základné služby a obnova dedín vo vidieckych oblastiach, podopatrenie 7.4 – 
Podpora na investície do vytvárania, zlepšovania alebo rozširovania miestnych 
základných služieb pre vidiecke obyvateľstvo vrátane voľného času a kultúry 
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a súvisiacej infraštruktúry, aktivita č. 6 – investície súvisiace so zvýšením bezpečnosti 
a prevencie proti vandalizmu na verejných priestoroch 

6. Informácia o stave vyhodnotenia žiadosti o nenávratný finančný príspevok 
z Programu rozvoja vidieka SR 2014 – 2020, číslo výzvy 12/PRV/2015, Opatrenie 7 – 
Základné služby a obnova dedín vo vidieckych oblastiach, Podopatrenie 7.4 – 
Podpora na investície do vytvárania, zlepšovania alebo rozširovania miestnych 
základných služieb pre vidiecke obyvateľstvo vrátane voľného času a kultúry 
a súvisiacej infraštruktúry, aktivita č. 5 – investície do využívania OZE vrátane 
investícií spojenými s úsporou energie – len ako súčasť investícií do miestnych 
služieb, ktorú starostka podala bez vedomia a súhlasu Obecného zastupiteľstva 
a bez schválenia výdavkov v rozpočte Obce Ovčiarsko na rok 2016 Obecným 
zastupiteľstvom 

7. Informácia o situácii na miestnej komunikácii k IBV Slnečná stráň, návrh riešenia 
súčasnej situácie 

8. Informácia o priebehu a ukončení závozu roklín v Obci Ovčiarsko 
9. Obecný ples 2017 
10. Rôzne 
11. Interpelácie poslancov OZ 
12. Záver 

 

Hlasovanie: 

Prítomní poslanci (menovite):5 poslancov – Juraj Čillík, Jozef Hasko, Monika Habáňová, 
Ľuboš Tóth, Ľuboš Hoferica 

Hlasovali za (menovite): 5 poslancov – Juraj Čillík, Jozef Hasko, Monika Habáňová, 
Ľuboš Tóth, Ľuboš Hoferica 

Hlasovali proti (menovite): 0 poslancov 

Zdržali sa (menovite):  0 poslancov 

Návrh uznesenia bol prijatý. 

 

Bod programu č. 5 – Informácia o stave vyhodnotenia žiadosti o nenávratný finančný 
príspevok z Programu rozvoja vidieka SR 2014 – 2020, číslo výzvy 12/PRV/2015, 
Opatrenie 7 – Základné služby a obnova dedín vo vidieckych oblastiach, podopatrenie 
7.4 – Podpora na investície do vytvárania, zlepšovania alebo rozširovania miestnych 
základných služieb pre vidiecke obyvateľstvo vrátane voľného času a kultúry 
a súvisiacej infraštruktúry, aktivita č. 6 – investície súvisiace so zvýšením bezpečnosti 
a prevencie proti vandalizmu na verejných priestoroch 

Vzhľadom na skutočnosť, že starostka obce nebola prítomná na rokovaní OZ, poslanec 
Ľuboš Tóth predniesol návrh, aby OZ poverilo Hlavnú kontrolórku preverením skutočností 
týkajúcich sa priebehu účasti obce na žiadosti o nenávratný finančný príspevok a to najmä 
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úplnosť a správnosť dokumentácie, ktorú obec Ovčiarsko poskytla pre podanie žiadosti 
o nenávratný finančný príspevok. Následne predniesol návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko: 

1. Poveruje Hlavnú kontrolórku obce Ovčiarsko vykonaním kontroly a prednesením 
správy do rúk Obecného zastupiteľstva. 

2. Schvaľuje výkon preverenia skutočností žiadosti obce Ovčiarsko o nenávratný 
finančný príspevok a to najmä: 

a. Termínu podania žiadosti o nenávratný finančný príspevok, 
b. Úplnosti dokumentácie k žiadosti o nenávratný finančný príspevok z Programu 

rozvoja vidieka SR 2014 – 2020, číslo výzvy 12/PRV/2015, Opatrenie 7 – 
Základné služby a obnova dedín vo vidieckych oblastiach, podopatrenie 7.4 – 
Podpora na investície do vytvárania, zlepšovania alebo rozširovania 
miestnych základných služieb pre vidiecke obyvateľstvo vrátane voľného času 
a kultúry a súvisiacej infraštruktúry, aktivita č. 6 – investície súvisiace so 
zvýšením bezpečnosti a prevencie proti vandalizmu na verejných priestoroch 
podľa podmienok výzvy. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní poslanci (menovite):5 poslancov – Juraj Čillík, Jozef Hasko, Monika Habáňová, 
Ľuboš Tóth, Ľuboš Hoferica 

Hlasovali za (menovite): 5 poslancov – Juraj Čillík, Jozef Hasko, Monika Habáňová, 
Ľuboš Tóth, Ľuboš Hoferica 

Hlasovali proti (menovite): 0 poslancov 

Zdržali sa (menovite):  0 poslancov 

Návrh uznesenia bol prijatý. 

 

Bod programu č. 6 – Informácia o stave vyhodnotenia žiadosti o nenávratný finančný 
príspevok z Programu rozvoja vidieka SR 2014 – 2020, číslo výzvy 12/PRV/2015, 
Opatrenie 7 – Základné služby a obnova dedín vo vidieckych oblastiach, Podopatrenie 
7.4 – Podpora na investície do vytvárania, zlepšovania alebo rozširovania miestnych 
základných služieb pre vidiecke obyvateľstvo vrátane voľného času a kultúry 
a súvisiacej infraštruktúry, aktivita č. 5 – investície do využívania OZE vrátane 
investícií spojenými s úsporou energie – len ako súčasť investícií do miestnych 
služieb, ktorú starostka podala bez vedomia a súhlasu Obecného zastupiteľstva a bez 
schválenia výdavkov v rozpočte Obce Ovčiarsko na rok 2016 Obecným 
zastupiteľstvom 

Vzhľadom na skutočnosť, že starostka obce nebola prítomná na rokovaní OZ, poslanec 
Ľuboš Tóth predniesol návrh, aby OZ poverilo Hlavnú kontrolórku preverením skutočností 
týkajúcich sa priebehu účasti obce na žiadosti o nenávratný finančný príspevok a to najmä 
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úplnosť a správnosť dokumentácie, ktorú obec Ovčiarsko poskytla pre podanie žiadosti 
o nenávratný finančný príspevok. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko 

1. Poveruje Hlavnú kontrolórku obce Ovčiarsko vykonaním kontroly a prednesením 
správy do rúk Obecného zastupiteľstva 

2. Schvaľuje výkon preverenia skutočnosti ohľadom úhrady sumy 3.400 €, Funkčná 
klasifikácia 01.1.1, Ekonomická klasifikácia 637 005 Špeciálne služby – viacúčelová 
budova KD, ktorá nebola schválená Obecným zastupiteľstvom 

3. Schvaľuje výkon preverenia skutočností ohľadom konania starostky pri podpise 
zmlúv s Ing. arch. Barbarou Barčákovou a so spoločnosťou MP Profit PB, s.r.o. 
v súvislosti s týmto bodom programu rokovania Obecného zastupiteľstva 

 

Hlasovanie: 

Prítomní poslanci (menovite):5 poslancov – Juraj Čillík, Jozef Hasko, Monika Habáňová, 
Ľuboš Tóth, Ľuboš Hoferica 

Hlasovali za (menovite): 5 poslancov – Juraj Čillík, Jozef Hasko, Monika Habáňová, 
Ľuboš Tóth, Ľuboš Hoferica 

Hlasovali proti (menovite): 0 poslancov 

Zdržali sa (menovite):  0 poslancov 

Návrh uznesenia bol prijatý. 

 

Bod programu č. 7 – Informácia o situácii na miestnej komunikácii k IBV Slnečná 
stráň, návrh riešenia súčasnej situácie 

Poslanec Ľuboš Tóth uviedol bod programu a konštatoval, že starostka na predchádzajúcich 
zasadnutiach obecného zastupiteľstva informovala obecné zastupiteľstvo, že nájomnú 
zmluvu s investorom IBV Slnečná stráň p. Bárdym zrušila. Vzhľadom na skutočnosť, že 
obecné zastupiteľstvo nemá k dispozícii žiadnu dokumentáciu týkajúcu sa zrušenia tejto 
zmluvy a nebola ani na obecnej stránke, chce požiadať Hlavnú kontrolórku o vypracovanie 
stanoviska k tejto záležitosti. Následne sa poslancov spýtal, či majú ďalšie informácie, ktoré 
by mohli doplniť k predmetu bodu rokovania, na čo nedostal kladnú odpoveď. 

Poslanec Ľuboš Tóth ďalej konštatoval, že táto záležitosť už bola diskutovaná na zasadnutí 
obecného zastupiteľstva dňa 14. 12. 2016 a očakával, že starostka bude konať a na 
dnešnom zasadnutí obecného zastupiteľstva sa k téme vyjadrí.  

Poslanec Ľuboš Hoferica vyjadril názor, že nájomná zmluva s p. Bárdym je stále platná. 
Poslanec Ľuboš Tóth uviedol, že je rovnakého názoru, keďže však starostka prezentuje 
nájomnú zmluvu s p. Bárdym ako neplatnú, chce požiadať Hlavnú kontrolórku o stanovisko. 
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Následne poslanec Ľuboš Tóth predniesol nasledujúci návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko 

1. Poveruje Hlavnú kontrolórku obce Ovčiarsko vykonaním kontroly a prednesením 
správy do rúk Obecného zastupiteľstva. 

2. Schvaľuje výkon preverenia ukončenia platnosti zmluvy s p. Bárdym k IBV Slnečná 
stráň ako bolo prezentované starostkou na 8. zasadnutí Obecného zastupiteľstva dňa 
9. 11. 2016 a na 10. zasadnutí Obecného zastupiteľstva dňa 14. 12. 2016. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní poslanci (menovite):5 poslancov – Juraj Čillík, Jozef Hasko, Monika Habáňová, 
Ľuboš Tóth, Ľuboš Hoferica 

Hlasovali za (menovite): 5 poslancov – Juraj Čillík, Jozef Hasko, Monika Habáňová, 
Ľuboš Tóth, Ľuboš Hoferica 

Hlasovali proti (menovite): 0 poslancov 

Zdržali sa (menovite):  0 poslancov 

Návrh uznesenia bol prijatý. 

 

Bod programu č. 8 – Informácia o priebehu a ukončení závozu roklín v obci Ovčiarsko 

Poslanec Ľuboš Tóth otvoril bod rokovania a konštatoval, že k predchádzajúcemu 
zasadnutiu obecného zastupiteľstva dostali poslanci v prílohe dokument v textovom editore, 
ktorý mal predstavovať návrh zmluvy, avšak boli v ňom aj poznámky na úpravy a tento 
dokument nebol prezentovaný oficiálnym spôsobom. Následne doplnil, že nie je známa 
finálna podoba dokumentu, ani výška a forma náhrady, v prospech obce za závoz roklín 
v oblasti Kjahina. Uviedol, že podľa počutia ide o objem závozu do 20 tis. m3. Navrhol 
poslancom požiadať Hlavnú kontrolórku o stanovisko, keďže závoz bol vykonaný a dodnes 
nie je k dispozícii zmluva, čím sa podľa jeho názoru obec dostáva do nevýhodnej 
vyjednávacej pozície. Zároveň uviedol, že si nie je istý, či je správne v súčasnosti žiadať 
o stanovisko Hlavnú kontrolórku, alebo počkať na uzavretie zmluvy a požiadal ostatných 
poslancov o ich názory. 

Poslanec Ľuboš Hoferica uviedol, že stavebné povolenie na závoz pokračuje, ide stále 
o stavbu, bez existujúcej platnej dohody. Poslanec Ľuboš Tóth reagoval tým, že pokiaľ vie, 
v stavebnej činnosti by sa ešte malo pokračovať vybudovaním žľabu na odvod dažďovej 
vody, čo je vhodné po sadnutí návozu aj po zhutnení. Poslanec Jozef Hasko doplnil, že 
starostka by mala predložiť zmluvu a ak zmluva ešte neexistuje, tak vysvetliť dôvody prečo. 
Zároveň navrhol, aby obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko požiadalo starostku 
o predloženie zmluvy k závozu na najbližšie zasadnutie obecného zastupiteľstva. Poslanec 
Ľuboš Tóth navrhol nedávať termín do najbližšieho zasadnutia, keďže by bolo vhodné, aby 
poslanci najprv mohli mať k dispozícii návrh zmluvy a vyjadriť sa k nemu, a aj časový tlak 
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môže oslabiť vyjednávaciu pozíciu pri uzavretí zmluvy. Navrhol poskytnúť starostke čas na 
prednesenie konečného návrhu zmluvy na najbližšom rokovaní a teda upraviť požiadavku na 
predloženie platnej zmluvy v čo najskoršom termíne. 

Následne poslanec Ľuboš Tóth predniesol návrh uznesenia:  

Obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko žiada starostku obce Ovčiarsko Darinu Ninisovú 
o urýchlené konanie v prospech obce a o zabezpečenie platnej zmluvy s realizátorom 
technickej rekultivácie v časti k.ú. Ovčiarsko – Kjahnina. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní poslanci (menovite):5 poslancov – Juraj Čillík, Jozef Hasko, Monika Habáňová, 
Ľuboš Tóth, Ľuboš Hoferica 

Hlasovali za (menovite): 5 poslancov – Juraj Čillík, Jozef Hasko, Monika Habáňová, 
Ľuboš Tóth, Ľuboš Hoferica 

Hlasovali proti (menovite): 0 poslancov 

Zdržali sa (menovite):  0 poslancov 

Návrh uznesenia bol prijatý. 

 

Bod programu č. 9 – Obecný ples 2017 

Poslanec Ľuboš Tóth otvoril bod rokovania a odovzdal slovo poslankyni Monike Habáňovej. 

Poslankyňa Monika Habáňová uviedla, že na zasadnutí obecného zastupiteľstva dňa 9. 11. 
2016 požiadala starostku o vyjadrenie k organizácii Obecného plesu 2017, pričom starostka 
sa vyjadrila, že si želá, aby sa ples konal, pričom nebude do toho vstupovať. Na základe 
tohto vyjadrenia začala poslankyňa Monika Habáňová ako predsedníčka Kultúrno-školskej 
komisie konať v prospech organizácie plesu, zabezpečila kapelu, poslanec Jozef Hasko 
zabezpečil plagáty. Následne informovala obecné zastupiteľstvo, že starostka telefonicky 
vyjadrila nesúhlas s vyvesením plagátov na propagáciu plesu, pričom ako dôvod uviedla 
nesúhlas s telefónnym číslom poslankyne Moniky Habáňovej na plagátoch. Zároveň došlo 
k požiadavke starostky na výber vstupného na Obecnom úrade, čo by bolo v poriadku, avšak 
problém je, že neboli dohodnuté detaily spolupráce pri úhrade nákladov. Starostka sa na 
predchádzajúcom zasadnutí tiež vyjadrila, že nebude súhlasiť s organizáciou plesu, ak 
nebudú jej podmienky splnené. Vzhľadom na skutočnosť, že starostka sa na zasadnutí 
obecného zastupiteľstva nezúčastnila, nie je možné doriešiť realizáciu plesu pri zabezpečení 
výzdoby, večere, kapely, tomboly, spotrebného materiálu a podobne, čo je náročné aj na čas 
ľudí aj finančne. 

Z tohto dôvodu by chcela požiadať obecné zastupiteľstvo o súhlas s požiadavkou na 
starostku obce, aby bolo čo najskôr zvolané pracovné stretnutie, na ktorom by sa dohodli 
podmienky organizácie plesu. Nechce čakať na zastupiteľstvo, keďže po dvoch neúčastiach 
nie je vylúčené, že sa starostka nezúčastní opäť. 
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Prebiehala diskusia k návrhu pracovného stretnutia, v ktorej poslanci potvrdili, že existuje 
riziko, že náklady na organizáciu plesu nebudú poslancom preplatené z formálneho dôvodu, 
čo už sa v minulosti stalo. Následne bol prednesený nasledujúci návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko žiada starostku o zvolanie pracovného stretnutia 
k vyjasneniu detailov organizácie Obecného plesu 2017 v čo najkratšom možnom termíne. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní poslanci (menovite):5 poslancov – Juraj Čillík, Jozef Hasko, Monika Habáňová, 
Ľuboš Tóth, Ľuboš Hoferica 

Hlasovali za (menovite): 5 poslancov – Juraj Čillík, Jozef Hasko, Monika Habáňová, 
Ľuboš Tóth, Ľuboš Hoferica 

Hlasovali proti (menovite): 0 poslancov 

Zdržali sa (menovite):  0 poslancov 

Návrh uznesenia bol prijatý. 

 

Bod programu č. 10 – Rôzne 

Ekonómka obce Ovčiarsko Ivana Knappová predniesla poslancom informáciu o liste 
doručenom na Obecný úrad dňa 22. 12. 2016 od Advokátskej kancelárie JUDr. Chovanec 
s.r.o., ktorým spoločnosť FEROSTA, s.r.o. požaduje úhradu nad rámec úhrady už vykonanej 
obcou. 

Poslanec Ľuboš Hoferica upozorňuje na vývoz odpadu – vznik nelegálnej skládky v mieste 
závozu na Kjahnine, kde občania vyvážajú lístie aj plastový odpad. Poukázal na skutočnosť, 
že skládka sa môže zväčšovať. Navrhol umiestnenie tabule „Zákaz vývozu odpadu“. 

Poslanec Ľuboš Tóth požiadal ekonómku obce Ivanu Knappovú o informáciu, či už je 
k dispozícii vyúčtovanie nákladov na spoločný stavebný úrad. Ivana Knappová odpovedala, 
že vyúčtovanie sa bude realizovať v januári 2017.  

Následne sa na výzvu poslanca Ľuboša Tótha do diskusie zapojili aj prítomné občianky Anna 
Gancárová a Viera Olejkárová, diskusia prebiehala k organizácii plesu 2017. 

Po vyčerpaní bodu rôzne predniesol poslanec Ľuboš Tóth návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko berie na vedomie diskusiu v rámci bodu programu 
„Rôzne“. 
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Hlasovanie: 

Prítomní poslanci (menovite):5 poslancov – Juraj Čillík, Jozef Hasko, Monika Habáňová, 
Ľuboš Tóth, Ľuboš Hoferica 

Hlasovali za (menovite): 5 poslancov – Juraj Čillík, Jozef Hasko, Monika Habáňová, 
Ľuboš Tóth, Ľuboš Hoferica 

Hlasovali proti (menovite): 0 poslancov 

Zdržali sa (menovite):  0 poslancov 

Návrh uznesenia bol prijatý. 

 

Bod programu č. 11 – Interpelácie poslancov OZ 

K tomuto bodu programu vzhľadom na neprítomnosť starostky na rokovaní nebola náplň. 

 

Bod programu č. 12 – Záver 

Po vyčerpaní všetkých bodov programu poslanec Ľuboš Tóth poďakoval prítomným za účasť 
a rokovanie obecného zastupiteľstva ukončil o 18:15 hod. 

 

 

V Ovčiarsku dňa 27. 12. 2016 

 

 

Zapísal:  Jozef Hasko  ___________________ 

Overovatelia: Monika Habáňová ___________________ 

  Ľuboš Hoferica ___________________ 

Starostka obce: Darina Ninisová ___________________ 


